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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 5/2015      § 62 - 77 
 

Tid: tisdagen den 19 maj kl. 17.30 – 17.42 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-05-28 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Regina Kevius (M) vice ordförande 

Anders Österberg (S) 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP)  Tjänstgörande ersättare 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (FP) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Håkan Broden (Kommunal)  

Magnus Åkesson (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Anders Berlin enhetschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämnd-

sekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Anmält förhinder 
Andreas Berglöf (M) 
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§ 69 
Ansökan om idrottsbonus - Återremitterat ärende 
Dnr. 404/828/2014 

 

BESLUT 
Förvaltningen har fortsatt kontakt med Bromma KFUM för eventuell delfinansiering av 

projekt via idrottsbonus.   

 

Ärendet 
Ärendet gäller ansökan om idrottsbonus från Bromma KFUM för drop in-idrott för 

högstadieflickor i Rinkeby samt friluftsverksamhet för personer med funktionsnedsättning. 

Förvaltningen anser att projektet är väl genomarbetat och har en bra metod för att nå fysiskt 

inaktiva, men att kostnaden för projektledare är orimligt stor i förhållande till det totala 

ansökta beloppet.  

 

Nämnden återremitterade ärendet vid sammanträdet den 17 mars 2015 för att få en fördjupad 

redovisning av hur förvaltningen kan stötta Bromma KFUM med alternativa vägar för 

projektet. Förvaltningen har föreslagit föreningen annan finansiering för de delar av projektet 

som inte är kopplade till aktiviteter som kan sökas från idrottsbonusen. 

  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


